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در این نامه که نسخه ای از آن در اختیار 
خبرگزاری جمهوری اسلامی دفتر قشم 
قرار گرفت؛ آمده است: همان گونه که 
مساله "کریدورها " بارها مورد تاکید و 
اهتمام جنابعالی قرار گرفته، برخورداری 
از ظرفیت »کریدورهــای دریا پایه« از 
مهمترین فرصت های پیش روی اقتصاد 
و امنیت ایران در ســال های آینده است 
که از مزیت های بی بدیل برای تقویت 
امنیت و اقتصاد ملی در سال های آینده 

به شمار می رود.
عادل پیغامی در این نامه با تاکید بر اینکه 
اقتصاد ایران نیازمند خلق فرصت های 
تازه در مســیر عبور از ناترازی هاست، 

خطــاب به دکتر مســعود پزشــکیان 
رییس جمهوری نوشــت: پیشــنهاد 
رسمی ســلطان عمان در بهمن ۱۴۰۲ 
برای احداث تونل بین »خصب عمان« 
و »ســوزای قشم« با تامین کامل مالی از 
سوی این کشور گواه بر اهمیت جزیره 
قشم در چهار راه کریدورهای جنوب-
شمال و شرق-غرب از نگاه بین المللی 

است.
وی با اشاره به ضعف بنادر فعلی کشور 
در پذیرش کشــتی های اقیانوس پیما 
به دلیــل محدودیت عمق )حداکثر ۱۷ 
متر(، از اروند تا چابهار، تاکید کرد: این 
محدودیت باعث انتقال بار ایران به بنادر 

کشورهای همســایه، افزایش حداقل 
سه میلیارد دلار هزینه سالانه، بالا رفتن 
قیمت مواد اولیه و در نهایت رشد تورم 

شده است.
نامه مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد 
قشــم می افزاید: برخلاف سایر نقاط، 
ســواحل جزیره قشم از ظرفیت های 
طبیعــی اســتثنایی برخوردارنــد به 
گونه ای که بندر شــهید کاوه با عمق 
آبخــور ۲۳ متر، و نقاطی در ســاحل 
جنوبــی جزیره با عمــق بیش از ۴۰ 
متــر، فرصت بی نظیری برای احداث 
بنادربزرگ »مگاپورت«، بدون نیاز به 
هزینه های سنگین لایروبی و ساخت 

موج شکن فراهم کرده اند.
وی با انتقــاد از ادامه بی توجهی به این 
ظرفیت طلایی، نقــش عوامل داخلی 
سودجو و نفوذ خارجی را در این غفلت 
موثر دانسته و خواستار عزم جدی دولت 

برای مقابله با این موانع شده است.
پیغامی با اعلام آمادگی کامل این منطقه 
آزاد برای اجرای طرح های لجستیکی، از 
رییس جمهوری تقاضا کرده است؛ قشم 
را به عنوان یکی از پروژه های راهبردی 
دولت چهاردهم در حوزه حمل ونقل و 
ترانزیــت دریایی مورد توجه ویژه قرار 
دهد و مانع از ادامه این »تجاهل تاریخی« 

شود.

نامه مدیرعامل قشم به پزشکیان؛نامه مدیرعامل قشم به پزشکیان؛

        اقتصاد کیش -  مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم با 
ارسال نامه ای به رییس جمهور، تبدیل این جزیره به قطب 

لجستیکی و دریامحور کشور را خواستار شد و نوشت: آقای 
دکتر پزشکیان با توجه به وجود عمیق ترین سواحل ایران در 
نگین خلیج فارس برای مقابله با تغافل داخلی، نفوذ خارجی و 
منافع مافیایی، پیرامون توسعه کریدورهای حمل ونقل، قشم 
فرصت بی نظیری برای احداث بنادربزرگ »مگاپورت« است.

جزیره قشم به قطب لجستیکی و دریامحور کشور 
تبدیل شود

   

اقتصاد کیش -      معاون هماهنگی و پیگیری نهاد ریاست جمهوری گفت: هرمزگان 
چهارشنبه و پنجشنبه این هفته  میزبان رییس جمهور خواهد بود.

فراهانی معاون هماهنگی و پیگیری نهاد ریاســت جمهوری اظهار داشت: هرمزگان 
چهارشنبه و پنجشنبه این هفته  میزبان رئیس جمهور خواهد بود.

وی افزود: هیات دولت تا پایان سال حدود ۱۸ سفر دیگر به استان ها خواهد داشت.
به گفته فراهانی، اولین سفر استانی دکتر پزشکیان و هیات دولت طی روزهای چهارشنبه 

و پنجشنبه این هفته  )دهم و یازدهم اردیبهشت ماه( به هرمزگان خواهد بود.

هرمزگان ۱۱ و ۱۲ اردیبهشت میزبان  
رئیس جمهور خواهد بود

اقتصاد کیش -       محمد آشوری، استاندار هرمزگان در نشست آغاز پویش »نهضت 
مدرسه ســازی« با محوریت مشارکت خیرین و مسئولان استانی، ضمن قدردانی از 
حضور فعال خیرین و مسئولان دستگاه های اجرایی، اظهار داشت: این حرکت ارزشمند 
که ریشه در تلاش های گذشته دارد، باید با سرعت و جدیت بیشتری ادامه پیدا کند. ما 
نیازمند هم افزایی همه جانبه برای جبران کاستی های موجود در حوزه فضاهای آموزشی 

هستیم.
وی افزود: در اســتان با چالش های جدی از جمله مدارس تخریبی، مدارس فرسوده 
و کمبود فضاهای آموزشــی مواجهیم. بر اساس آمارها، ساخت بیش از ۲۰۰ مدرسه 
در دســتور کار قرار دارد تا بتوانیم شرایط مطلوب تری را برای تحصیل دانش آموزان 

فراهم کنیم.
وی تصریح کرد: نگاه ما، برنامه محور و مبتنی بر مشارکت جمعی است. با همراهی 
خیرین، بنگاه های اقتصادی و نهادهای دولتی می توانیم سرعت مدرسه سازی را افزایش 

داده و عقب ماندگی های آموزشی را جبران کنیم.
اســتاندار هرمزگان با اشــاره به طرح مدارس تراس بیان کرد: این مدارس نمونه ای از 
مدل های مشارکتی موفق هستند که در آن ها علاوه بر ایجاد زیرساخت های مناسب، 

معلمان مجرب، کلاس های فوق برنامه و درآمد پایدار نیز دیده شده است.
وی خاطرنشان کرد: یکی از دغدغه های مهم، نبود تناسب بین توسعه صنعتی و توسعه 
آموزشی در برخی مناطق استان است. توسعه پایدار زمانی معنا پیدا می کند که رشد 

اقتصادی، آموزشی و زیست محیطی به صورت متوازن پیش برود.
وی ابراز امیدواری کرد: با اجرای این نهضت و حمایت دستگاه های اجرایی، زمینه برای 
پرورش منابع انسانی توانمند، کاهش هزینه ها، افزایش بهره وری و رشد حس تعلق در 
جامعه فراهم خواهد شد. همچنین باید با نگاهی عدالت محور، امکانات آموزشی را 

به صورت متوازن در مناطق همجوار با صنایع و شهرهای بزرگ توزیع کرد.

 استاندار هرمزگان در جلسه پویش نهضت مدرسه سازی بیان کرد:

ساخت بیش از ۲۰۰ مدرسه در دستور کار 
قرار دارد

اقتصاد کیش -      نشست مسئولین و مربیان کانون هرمزگان در راستای ابلاغ سیاست 
های کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان در سال جدید برگزارشد.

به گــزارش روابط عمومی کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان هرمزگان؛ این 
نشست که با حضور پروین پشتکوهی، مدیر کل کانون هرمزگان، نعیم اسدی، معاون 
اجرایی و فرهنگی کانون، فاطمه غلامزاده  تختی، کارشناس مسئول فرهنگی هنری 
ادبی کانون و جمعی از کارشناســان و مربیان کانون اســتان در محل مجتمع آفرینش 

بندرعباس برگزار شد.
پروین پشتکوهی،مدیر کل کانون استان در این نشست بر اهمیت برنامه ریزی برای 

اجرای هرچه بهتر فعالیت های شاخص کانون در طول سال تاکید کرد.
نعیم اسدی، معاون اجرایی و فرهنگی کانون استان نیزدر این نشست با اشاره به طرح 
ملی کانون مدرسه گفت : بخش اعظمی از این طرح را کانون یاران تشکیل دادند که 

لازم است در رویداد های ملی حضور حداکثری داشته باشند.
وی در ادامه خواستار رصد و بررسی میزان حضور اعضا در کلاس ها و دوره ها،ثبت 
کتابها، میزان امانت کتاب و فعالیت های مراکز در سامانه تعیین شده، مدیریت هزینه ها 

و توجه به فعالیت های تابستانه کانون توسط مسئولین و مربیان مراکز شد.
در ادامه فاطمه غلامزاده تختی، کارشناس مسئول فرهنگی هنری ادبی کانون هرمزگان 
نیز در خصوص سیاست های ابلاغ شده کانون در سال جدید، اهداف کمی و کیفی 

کانون و شاخص های مورد ارزیابی سخن گفت.
وی همچنین  خواستار توجه  بیشتر مسئولین مراکز و مربیان به برنامه ریزی از ابتدای 
سال برای جشنواره بین المللی قصه گویی در راستای ترویج فرهنگ قصه گویی،ترویج 
فرهنــگ کتاب و کتاب خوانی، طرح ملی کانون یاران، اجرای برنامه های هفته ملی 
کودک،پیک امید، برگزاری رویداد حل مساله در راستای توانمند سازی کانون یاران 

و... شد.

در راستای ابلاغ سیاست های سال جاری کانون صورت گرفت؛

برگزاری نشست مسئولین و مربیان 
کانون پرورش فکری هرمزگان

   

اقتصاد کیش -     جلسه بررسی راه کارهای افزایش بارگیری انواع فرآورده های نفتی 
در تاسیسات ریلی بندرعباس با حضور مدیر کل راه آهن هرمزگان، مدیر فنی شرکت 
حمل و نقل ریلی پارسیان و کارشناسان فنی ستاد شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 

در منطقه هرمزگان برگزارشد.
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش فرآورده ای نفتی منطقه هرمزگان در این 
جلسه به بررسی زیر ساختهای لازم به منظور افزایش ظرفیت بارگیری در تاسیسات 

ریلی بندرعباس پرداخته شد.
احمد سالاری فر مدیر منطقه هرمزگان با اشاره به مهیا بودن زیر ساخت ارسال روزانه 
۳6 میلیون لیتر انواع فرآورده های نفتگاز،نفت کوره، نفت ســفید از تاسیسات ریلی 
منطقه هرمزگان افزود امید است با همکاری و هماهنگی شرکت راه آهن جمهوری 
اسلامی ایران و استقرار دیزل اختصاصی در مجموعه تاسیسات،توان ظرفیت بارگیری 

به حداکثر میزان خود برسد.
نصیری مدیر کل راه آهن هرمزگان ضمن تقدیر و تشکر از تلاشها و فعالیتهای شرکت 
ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه هرمزگان خاطر نشان کرد، همکاری و هماهنگی 
لازم بمنظور برآورداولیه بهسازی بلاک ایستگاه تاسیسات ریلی بندرعباس از سوی 

شرکت راه آهن منطقه صورت می پذیرد.

بررسی راه کارهای افزایش بارگیری انواع  
فرآورده های نفتی در تاسیسات ریلی بندرعباس

اقتصاد کیش -      مدیرکل شیلات هرمزگان از برگزاری نخستین جلسه شورای مدیران 
شیلات هرمزگان با حضور معاونین و جمعی از مدیران ستادی اداره کل شیلات خبر 

داد.
به گزارش روابط عمومی شیلات هرمزگان،مسعود بارانی با اشاره به ظرفیت ها و فعالیت 
های خوب شیلاتی استان هرمزگان خاطر نشان شد: امروز فعالیت های شیلاتی در 
استان هرمزگان به عنوان یکی از محورهای مهم توسعه استان مطرح است که این مهم 

بیانگر نقش پر اهمیت و وظیفه سنگین کارکنان شیلات هرمزگان است.
وی با تاکید بر اینکه همکاران شیلاتی باید اثر بخش تر از گذشته عمل کنند، گفت: باید 
چارچوب ها و فرصت ها را شناخت تا در حیطه آن، وظایف را به بهترین شکل انجام 
داد. بنابراین لازم است از منابع موجود با مدیریت بهینه، بالاترین استفاده را برد تا مسائل 

بیشتری از مشکلات بهره برداران شیلاتی حل و فصل گردد.
مدیرکل شیلات هرمزگان در این نشست با توجه به نامگذاری سال جاری به سال” 
سرمایه گذاری برای تولید” از سوی مقام معظم رهبری تلاش مضاعف کلیه واحدها را 
در جهت دستیابی به اهداف برنامه های ابلاغی و همچنین تحقق منویات مقام معظم 

رهبری خواستار شد.
در پایان دیدگاه ها و پیشنهادات در راستای ارتقای فعالیت های شیلات از سوی مسئولین 
حاضر بیان شد و پس از آن به بیان راهکارهای بهبود بیش از پیش و ارتقای فعالیت های 

شیلاتی پرداخته شد.

برگزاری نخستین جلسه شورای معاونین  
شیلات هرمزگان 

 

اقتصاد کیش -    تأمین آب پایدار و کافی، شــریان 
حیاتی توسعه و رفاه در جزیره قشم به شمار می رود و 
اجرای دقیق و تسریع در تکمیل پروژه های آبرسانی، 

ضرورتی اجتناب ناپذیر است.
با توجه بــه موقعیت جغرافیایی و محدودیت منابع 
آب شیرین در قشم، بهره برداری به موقع از طرح های 
آبرسانی نه تنها نیازهای رو به رشد جمعیت و صنایع 
مختلف را پاسخ می دهد، بلکه نقش بسزایی در رونق 
گردشــگری، حفظ محیط زیســت و ارتقاء کیفیت 
زندگی ساکنان ایفا می کند و  تعلل در این امر می تواند 
چالش های جدی در زمینه های اقتصادی، اجتماعی و 
زیست محیطی ایجاد نموده و روند توسعه پایدار در 

این جزیره استراتژیک را کند نماید.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان با تاکید 
بر تلاش هر چه بیشتر در جهت کمک به حل مشکل 
کم آبی در قشــم، گفت: تمام تلاش خــود را انجام 
می دهیم تا آب شــیرینکن سلخ قشم تا پایان تابستان 

وارد مدار شود.
عبدالحمید حمزه پور در بازدید از پروژه های آبرسانی 
شهرستان قشــم که با همراهی فرماندار و جمعی از 
مسوولان انجام شــد، اظهار داشت: آب شیرین کن 
سلخ با ظرفیت چهار هزار مترمکعب در شبانه روز با 
هدف تامین آب شهر طبل و ۷ روستای این بخش و 
سرمایه ای بالغ بر ۳۰۰ میلیارد تومان در حال احداث 
اســت که 9۰ درصد تجهیزات آن خریداری شده و 

انتقال آن ها به محل پروژه در حال انجام است.
وی بیان داشــت: هم اکنون آب مورد نیاز روستاهای 
این بخش از آب شــیرین کن مپنا تأمین می شود، اما با 
راه اندازی آب شیرین کن سلخ، وضعیت آبرسانی این 

بخش پایدار خواهد شد.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان همچنین 
از اجرای ۸ کیلومتر خط انتقال آب از آب شــیرین کن 
ســلخ به مخزن بالادست طبل خبر داد و گفت: برای 
این پروژه ۷۰ میلیارد تومان اعتبار در نظر گرفته شده 
است که آب تولیدی آب شیرین کن سلخ را به مخزن 

بالادست شهر طبل انتقال می دهد.
حمز ه پور اظهار داشت: در تلاش برای افزایش تولید 
آب شیرین کن های جزیره قشم از ۳5 هزار متر مکعب 
فعلی به ۴۴ هزار متر مکعب در شبانه روز طی سالجار 

هستیم.
بهبود وضعیت آبرسانی قشم با زون بندی خطوط 

انتقال آب
وی خاطرنشان کرد: برای بهبود وضعیت آبرسانی در 
قشــم، اقدام به زون بندی خطوط انتقال آب کرده ایم؛ 
یکی از این زون بندی ها مربوط به غرب جزیره قشم 
است که با راه اندازی آب شیرین کن باسعیدو در سال 
گذشته، مشکل تأمین آب ۱۳ روستای غرب جزیره 

برطرف شد.
مدیرعامل شــرکت آب و فاضلاب هرمزگان گفت: 
هم اکنــون نیز با هدف پایــداری وضعیت آب دیگر 
مناطق قشــم، زون دیگری در حال تکمیل است که 
با راه اندازی آب شــیرین کن ســلخ، مشکل کم آبی 

روستاهای بخش حرا حل خواهد شد.
حمزه پور در ادامه با اشــاره به آب شیرین کن رمچاه با 
ظرفیت فعلی ۱۰۰۰ مترمکعب گفت: در تلاش هستیم 
ایــن ظرفیت را به دو هزار مترمکعب در شــبانه روز 
افزایش دهیم تا مشــکل کم آبی مردم این روستا رفع 

شود.
وی همچنین از اخذ مجوز سه هزار متر مکعبی جدید 
برای خرید تضمینی آب برای قشم خبر داد و گفت: 
خوشبختانه با همراهی استاندار و پیگیری های جدی 
شرکت آبفای هرمزگان، مجوز احداث سه هزار متر 
مکعبی آبشیرین کن در قالب خرید تضمینی از سازمان 

برنامه و بودجه کشور اخذ و در حال فرآیند انتخاب 
سرمایه گذار هستیم.

افزایش ظرفیت تولید آب شیرین در قشم
این مقام مسوول بیان داشت: هم اکنون ظرفیت تولید 
آب شیرین در قشم ۳5 هزار مترمکعب در شبانه روز 
است که با تکمیل پروژه های در دست اجرا، این میزان 
تا یک سال آینده به ۴۴ هزار مترمکعب خواهد رسید.

حمزه پــور، اجــرای ۱۲ کیلومتــر خــط انتقال از 
آب شــیرین کن مپنا به شــهر رمکان را یکی دیگر از 
پروژه های مهم آبرســانی عنوان کرد و گفت: به دلیل 
فرسودگی خط انتقال موجود، این پروژه با اعتبار ۳۰۰ 
میلیارد تومان در دستور کار قرار گرفته است و لوله های 
مورد نیاز آن خریداری و پیمانکار نیز انتخاب شــده 

است.
وی پیش بینی کرد: این پروژه طی ۴ ماه به پایان برسد 
که علاوه بر کاهش هدررفت آب، به پایداری آبرسانی 

در شهر رمکان کمک خواهد کرد.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان با قدردانی 
از حمایت های اســتاندار هرمــزگان و نمایندگان 
هرمزگان در مجلس شورای اسلامی در تحقق برنامه 
های آبرســانی و تلاش برای بهبود وضعیت فعلی، 
ابراز امیدواری کرد که با اجرای این طرح ها، وضعیت 
آبرسانی در قشم به ثبات برسد و مشکل کم آبی در این 

جزیره مرتفع شود.

قشم در مسیر پایداری تامین آب شرب
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب هرمزگان خبر داد:

اقتصاد کیش -     مدیرکل دفتر امور میگو و آبزیان آب شور سازمان شیلات ایران گفت: 
ظرفیت های آبزی پروری قشم، سیریک و بندر لنگه کم نظیر است.

مدیرکل دفتر امور میگو و آبزیان آب شور سازمان شیلات ایران به همرامعاون آبزی 
پروری شــیلات هرمزگان و جمعی از مســئولین از ظرفیت های آبزی پروری استان 

هرمزگان بازدید کردند.
وحید معدنی از شهرستان های بندرلنگه، قشم و سیریک بازدید و با بیان اینکه خوشبختانه 
شاهد توسعه چشمگیری در فعالیت های شیلاتی استان هرمزگان به ویژه آبزی پروری 
هســتیم گفت: با توجه به اقدامات صورت گرفته شامل به روز رسانی مراکز و بهبود 
کیفیت تولید بی شک شاهد ارتقای فعالیت های شیلاتی در استان هرمزگان به ویژه در 
حوزه های آبزی پروری هستیم و تلاش های صورت گرفته در این مسیر ستودنی است.

وب وجود ظرفیت های خوب تکثیر و پرورش میگو، تکثیر وپرورش ماهیان زینتی، 
تکثیر و پرورش جلبک و تکثیر و نرسری ماهیان دریایی از ویژگی های استان هرمزگان 
عنوان کرد و افزود: در ســال های اخیر شاهد درخشش دست آوردها و فعالیت های 

شیلاتی در هرمزگان با اقدامات تأثیرگذار شیلات استان هستیم .
وی نقش شیلات هرمزگان در تحقق اقتصاد دریا محور و معیشت مردم هرمزگان به ویژه 
ساحل نشینان را نقشی محوری دانست و گفت: باتوجه به حمایت ها و تعامل سازنده 

موجود امید داریم بتوانیم گامی مهم در تحقق شعار سال در حوزه شیلات برداریم.
مدیرکل دفتر امور میگو و آبزیان آب شور سازمان شیلات ایران با اشاره به سهم یک 
چهارمی هرمزگان در تولیدات شیلاتی کشور خاطر نشان شد: با توجه به ظرفیت های 
عظیم شیلاتی این استان و همچنین تلاش ها و اقدامات انجام شده، بی شک توسعه آبزی 
پروری می تواند رونق اقتصادی، رونق تولید، اشتغال زایی و … را برای استان هرمزگان 

و کشور به همراه داشته باشد.
در ادامه معاون آبزی پروری هرمزگان با اشاره به ظرفیت های مناسب استان در حوزه 
آبزی پروری و لزوم حمایت از توســعه صنعت شــیلات با توجه به صادراتی بودن 
محصولات شیلاتی افزود: تولید آبزیان پرورشی راهی مطمئن برای افزایش ارز آوری 

در کنار تأمین امنیت غذایی است.
ابراهیم عالی زاده وجود ظرفیت های پرورش میگو، مراکز تولید و تکثیر لارو میگو، 
و همچنین قابلیت پرورش ماهیان در قفس از دیگر ظرفیت های مهم بخش شیلات 

استان است.
وی با اشــاره به اهمیت آبزی پروری در حفاظت از زیست دریایی برای نسل آینده و 
تأمین امنیت غذایی گفت: حرکت خوب شیلات استان در مسیر آبزی پروری، هرمزگان 

را به قطب تولیدات شیلاتی کشور تبدیل کرده است.

مدیرکل دفتر امور میگو و آبزیان آب شور سازمان شیلات ایران:

ظرفیت های آبزی پروری قشم، سیریک 
و بندرلنگه کم نظیر است


